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OпszАGGYÚLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli kérdёs

Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnöke

Helyben

Tisztelt Elлök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyű lésrő l szóló 2012 . év i
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 46/1994 .
(IX.30.) ООУ határozat 91 . § (1) bekezdése alapján „Mennyit veszítenek а nemzeti parkok
az agrártámogatások átalakításán ?"címmel írásbeli választ igénylő kérdést kíváno k
benyújtani Lázáг János miniszter úrhoz .

Tisztelt Miniszter Úr !

Sajtóinformációk szerint а földalapú támogatások rendszerének átalakítása nem csak az 120 0
hektár feletti területen gazdálkodó agrár-oligarchákat, hanem az állami kézben lév ő , а
természeti örökség megóvásán munkálkodó nemzeti parkokat is érinti . А legnagyobb
vesztesek között van а Hortobágyi Nemzeti Parkhoz tartozó Hortobágyi Génmeg őrző
Nonprofit Kft., maga а Hortobágyi Nemzeti Park, valamint például aKiskunsági, aKörös -
Maros és а Duna-Ipoly Nemzeti Park is (vagyis szinte mindegyik, amelyik jelent ős ,
egybefüggő gyepterületeket kezel) .

А birtokkoncentráció elleni, indokolt és általunk régóta sürgetett fellépés nem járhat а magyar
természetvédelem intézményi és anyagi bázisának megrendülésével . Kérem, hogy а fentiek
miatt szíveskedjék tájékoztatni róla, а kormányzati intézkedés miatt valóban éri-e veszteség ,
és ha igen, pontosan mekkora, а magyarországi nemzeti parkokat? Hogyan viszonyul e z
intézményenként az éves, személyi kiadásokkal csökkentett működési ráfordításaikhoz ?
Illetve milyen módon tervezi kárpótolni őket а kormány úgy, hogy а kompenzáció ne járjon
az eredeti сél fellazításával, azaz valóban csak а természetvédelmi kezelést végző
szervezetekhez jusson e1, а nagybirtokosok magáncégeihez viszont ne .
Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2014 . szeptember 15 .

Szabó Tímea
országgyűlési képviselő
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